
Janez Zemljarič se pred kullurniin duinom Spanski borci pozdravlja s
predstavniki naše občine. (Folo: I). J.)

• JANEZZEMLJARIČVNAŠIOBČINI

SPREMENITI
ODNOSE PRI IZVOZU

Predsednik i/vršnega sveta SR Slovenije Janez Zemljarič je
skupaj 4 sotfclavci ll.-i«bruarja obiskal našo občino. S pred- -
stavniki našega izvršnega sveta, vodstvi družbenopolitičnih or-
ganizacij in direklorji nekaterih večjih deluvnih organizacij se
je pogovarjal o tem, kako čimbolj povečati letošnji izvoz.

Lani so sicer naše delovne organi^acije izvozile 4 odstotke
več, kot so načrtovale, plan uvoza pa smo uresničili le 71-od-
stotno. Za letos pa predvidevamo d-odstotno povečanje izvoza
v primerjavi z lanskim letom. Predstavniki delovnih organizacij
SGP Slovenija ceste-Tehnika, Gradis, Saturnus, Julon, Velana,
Izolirka, HP Kolinska, Žilo, Perutnina, Papirnica Vevče in In-
tegrai so Janeza Zemljariča seznanili s težavami, s katerimi se
sedaj srečujejo, in b možnostih za izboljšanje tega stanja.

Nadaljevanje na 3. strani



SPREMEIMITI
ODNOSE PRI IZVOZU

(Nadaljevanje s 1. strani)

»Kljub temu, da imate opravka s toliko težavami, je ohva-
brujoče to, da ste hkrati s težavami nakazali tudi, kje in kakšne
so možnosti za izhod iz tega položaja,« je dejal Janez Zemlja-
rič. »Rešitev je le v povečani proizvodnji in povečanem izvozu.
Motijo se tisti,« je poudaril, »ki hočejo z višjimi cenami, z raz-
nimi pritiski reševati sebe. To se jim lahko posreči le za krajši
čas, nikakor pa ne dolgoročno. Zaskrbljujoče pa je to,« je
menil Janez Zemljarič, »da smo v januarju naredili le 94 od-
stotkov decembrske proizvodnje. Zato bo treba več in bolje de-
lati, več izvoziti, še več kot načrtujemo, zmanjševati stroške,
povezovati razdrobljeno gospodarstvo, iskati nova tržišča in se
usmeriti v države v razvoju.«

Janez Zemljarie in sodelavci so nato obiskali še sozd
Emona in se tam pogovarjali o možnostih, ki jih ima ta delovna
organizacija za izvoz, pa tudi o tem, kako pridelati več hrane.
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